
Protokół Nr 8/20 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 13 kwietnia 2020r. 

W posiedzeniu zdalnym udział wzięli: 

1. Andrzej Chatłas - Przewodniczący Komisji 

2. Agnieszka Seydak - członek Komisji 

3. Franciszek Frohlke—członek Komisji 

4. Krzysztof Wilgosiewicz - członek Komisji 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył przewodniczący Komisji Pan Andrzej Chatłas , witając członków 

Komisji. 

Następnie zebrani przyjęli porządku posiedzenia. 

1. Wydanie opinii dotyczącej sprawozdania Zarządu Powiatu za wykonanie budżetu 

2019 r. (wystąpienie przedstawiciela Zarządu, Skarbnika, 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie 

Ad. 1. 

Wicestarosta A. Marach powitał zebranych i poprosił o głos Skarbnika Powiatu. 

Pan Skarbnik Władysław Rembelski poinformował, że dochody wykonano w kwocie 

61.857.036,69 zł, co stanowiło 97,58% planu, w tym planowane dochody bieżące na kwotę 

55.315.110,66 zł wykonano w kwocie 54.010.928,20 zł, co stanowi 97,64 % planu rocznego. 

Uchwalony przez Radę Powiatu plan wydatków budżetowych po zmianach dokonanych w 

ciągu roku przewidywał kwotę 64.201.077,31 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie 

60.914.631,05 zł, co stanowi 94,88 % ogółu planu. 

Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Powiatu kwotę 10.744.700,29 zł. 

Wydatkowano kwotę 10.705.713,78 zł, co stanowi 99,64% planowanych wydatków na 

inwestycje. 

W okresie sprawozdawczym Powiat uzyskał dochody na realizację zadań współfinansowanych 

z budżetu Unii Europejskiej w wysokości 2.725.077,70 zł. Wydatki bieżące budżetu wykonano 
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w kwocie 50.208.917,27 zł, tj. 93,93% ogółu wydatków. Udział wynagrodzeń i pochodnych w 

wydatkach ogółem to kwota 31.812.304,26 zł, co stanowi 52,22% wydatków ogółem. W roku 

2019 zaplanowano deficyt w wysokości 812.149,00 zł, wypracowano nadwyżkę w kwocie 

942.405,64 zł. Zadłużenie Powiatu na koniec 2019 roku wynosiło 29.771.471,21 zł. Powiat na 

31 grudnia 2019 roku nie posiadał zobowiązań wymagalnych. 

Za rok 2019 r. otrzymaliśmy środki poza prognozą. Dochody majątkowe wykonane zostały 

prawie w loo %. Wydatki wykonane w 94,88%. Planowany deficyt w wysokości 812 tys. zł., 

natomiast wypracowaliśmy nadwyżkę 923 tys. zł. Przychody i rozchody wykonane zostały w 

100 %. 

W 2019 r. nie zaciągaliśmy zobowiązań. Sytuacja finansowa związana z zadłużeniem się 

poprawiła- zadłużenie zmalało o ponad 2 min zł. Zadłużenie na koniec roku wynosiło 

29.,771.471,21 zł. Rok zamknęliśmy nadwyżka operacyjną - 3.802.10,93 r. 

Poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy wyraziła pozytywną opinię 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 r. poprzez Uchwałę Nr 22/S/2020 Składu 

Orzekającego Nr 3 z dnia 22 kwietnia 2020 r. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy opinia RIO jest pozytywna czy negatywna , jest 

napisane tylko jak niżej, 

Pan Skarbnik wytyczne RIO są takie, że ma ona wynikać z uzasadnienia. W opinii piszą, że 

sytuacja finansowa się pogorszyła ale odnoszą się do roku 2020. Izba nie wniosła uwag. 

Przewodniczący A. Chatłas zwrócił uwagę, że z opinii nie wynika jednogłośnie jaka jest 

opinia. 

Wniósł o uszczegółowienie kiedy to budżet zyskał ponad lmln750 zł. 

Pan Skarbnik wyjaśnił, że są to oszczędności głownie w wydatkach rzeczowych, w tym z 

tytułu chorobowych. Połowa wynika z oszczędności z płac, połowa z wydatków rzeczowych. 

Przewodniczący A. Chatłas zapytał o roczny zysk na odsetkach z wcześniejszej spłaty 

kredytu. 

Pan Skarbnik odpowiedział, że około 37 tys. zł. rocznie 

Andrzej Chatłas Przewodniczący Komisji odniósł się do opinii- problem zaległości 

budżetowych. 

Pan Skarbnik rok 2019 r. był specyficznym rokiem- najwięcej porzuconych samochodów. 

Obciążenia za ściąganie samochodów i garażowani, około 700 tys. zł. Kwoty stale wzrastają z 

koniecznością naliczania odsetek. 
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A. Chatłas pogratulował zamiany deficytu w nadwyżkę. 

Komisja zaopiniowała większością głosów przy 2 głosach „za" ( A. Seydak, A. Chatłas) i 1 

wstrzymującym się „ K. Wilgosiewicz. 

Pan Starosta podziękował za wyrażona opinię. Przyznał, ze opinia RIO nie jest klarowna i w 

dużej części odnosi się za 2019 r. Poinformował zebranych, że Pan Skarbnik odchodzi na 

emeryturę i będzie pracowała do końca lipca. 

Andrzej Chatłas Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół z poprzedniego 

posiedzenia został członkom komisji przesłany. Członkowie Komisji nie wnieśli do niego 

uwag. 

Został przyjęty jednogłośnie. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął posiedzenie 

dziękując obecnym za kreatywne włączenie się do tematyki posiedzenia o godz. 1206. 

Prc 

Ad. 2. 

Ad. 3. 

Punkt ten nie był realizowany, w związku z brakiem zgłoszeń. 

Ad. 4. 

PRZEWODNICZĄCY 
KOMISJI REWIZYJNEJ 

RAC 
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